
Dzemdību nama vadība vērtē pirmajā pusgadā
paveikto

Otrdien, 30. augustā norisinājās SIA “Rīgas Dzemdību nams” publiska atskaite par
pirmā pusgada darbības rezultātiem.

SIA  “Rīgas  Dzemdību  nams”  valdes  priekšsēdētāja,  ārste  Santa  Markova  un
Dzemdību nama galvenā ārste, profesore Dace Rezeberga klātesošos informēja par
šādiem jautājumiem:

Pirmā pusgada darbības rezultāti ārstniecības un finanšu jomā;
Klientu  pieredzes  pētījuma  dati  –  pamats  klientu  lojalitātes  un  pacientu
apmierinātības programmas izstrādei;
Ilgtspējas  indeksa  izvērtējums  –  noteiktas  pilnveidojamās  jomas  tālākai
uzņēmuma mūsdienīgai attīstībai;
Rezidentu apmācības pilnveidošana, atbilstoši Eiropas standartiem.
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